
Els que teniu una certa edad, segurament recordareu que a l’escola s’anava a peu i que als encreuaments dels carrers
Àngel Guimerà/Bisbe Valls, i Secretari Bonet/Plaça Sta Maria trobàvem un policia local dirigint el trànsit dels cotxes i,
vetllant pels infants de Sallent a totes les entrades i sortides de l’escola. Al pensar en aquesta imatge, segur que a molts de
vosaltres us ha vingut a la ment alguna anècdota viscuda d’aquell temps. 
Evidentment la vida ha anat canviant i sembla ser que anar a l’escola caminant no està de moda. Caminar és saludable tant
pels infants com pels pares i mares, però les preses d’aquest món en el que vivim fa que anem amb el cotxe al cul (ai,
perdó!) a tot arreu. 

Aquesta situació provoca un colapse important en el trànsit a les entrades i sortides de l’escola, amb cotxes aturats en
doble fila,  aparcats en passos de vianants, en zona d’autobusos,... Només cal que aneu algun dia abans de les 15 hores per
comprobar-ho.  I també comprabareu que aquesta hora no hi ha cap policia local que estigui allà per controlar-ho.  Potser
caldria fer alguna campanya de conscienciació cap a les famílies per tal que abandonin el cotxe i de pas promoure una vida
saludable caminant cada dia cap a l’escola, o fomentar l’ús del transport escolar d’aquells infants que viuen en zones del
poble més allunyades de l’escola, o fer camins segurs cap a l’escola,  o reforçar el servei de la policia local a totes les
entrades i sortides dels centres escolars... 

Els temps passats no sempre són millors, però en aquest cas, eren més saludables! 

La mobilitat a les entrades i sortides de l’escola.

El Sr. Marc Jarenas, cap de la Unitat d’Enginyeria Geològica de
l’ICGC, comenta que la vigilància s’ha de continuar perquè
algun dia podria haver un col·lapse. Si passeu per l’antiga
plaça dels Ametllers, veureu que el forat cada vegada és més
profund. Som conscients que la solució tècnica o cièntifica per
l’estabilització d’una cavitat com aquesta no existeix.  Sabem,
pels estudis que se han realitzat, que el terreny segueix
movent-se de forma incessant, però creiem que caldria fer
alguna cosa al respecte. Per aquesta zona passen al llarg del
dia molts cotxes i camions que van a treballar o a descarregar
al polígon Illa. No volem pensar què passaria si un dia
s’enfonsa la zona mentre algú va passejant o va amb cotxe cap
el treball.  Potser, com Ajuntament, caldria fer pressió allà on
toqui per tal de buscar alternatives de pas, abans que en
haguem de lamentar d’una desgràcia.  

El barri de l’estació continua
enfontsant-se


